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§ 1 Gäst
Jesper Ackinger, tf. stadsdelsdirektör för Östermalms SDF, stads
delsdirektör för Norrmalms SDF och stadsdelsdirektör för kom
mande Norra innerstaden SDF, besöker rådet. Jesper inleder med att
presentera sig, sin bakgrund och uppdraget att lägga samman Öster
malm och Norrmalm SDF till Norra innerstaden SDF.

Jesper beskriver att en bakgrund till sammanläggningen är en för
ändrad demografi, med fler äldre och färre barn. Med en större or
ganisation ges bättre förutsättningar att möta de framtida utma
ningar det kommer att innebära.

Den som kommer att leda äldreomsorgen i den nya stadsdelsförvalt
ningen är Gosia Holmberg, idag äldreomsorgschef på Norrmalm.
Gosia kommer redan nu att gå in som tf avdelningschef för äldre
omsorgen även på Östermalm.

Jesper informerar om att processen inför nominering till den nya
stadsdelsförvaltningens pensionärsråd är påbörjad. Den arbetsgrupp
som arbetar med de frågorna i sammanläggningsprocessen har i
början av april kontaktat aktuella föreningar med förfrågan om
medlemsantal inom Norrmalm och Östermalm. Efter att de uppgif
terna inkommit tas nästa steg i nomineringsprocessen.

Rådet ställer fråga om möjlighet att dela på mandat genom att för
dela ersättarplatser mellan föreningar. På så sätt skulle fler före
ningar kunna delta i rådet. Förvaltningen ska ta med frågan till an
svarig arbetsgrupp.

Rådet ställer fråga om framtida arbetssätt i det nya pensionärsrådet.
Idag finns vissa skillnader gällande bland annat mötesfrekvens.

Jesper beskriver att det är i kommunfullmäktiges instruktion för
stadsdelsnämndernas pensionärsråd som grunden ges för rådens
roll. Det är viktigt att det nya pensionärsrådet tar fram arbetssätt till
sammans med förvaltningen, och att goda erfarenheter från de två
organisationerna då tas tillvara. Rådet framför önskemål om att rå
det ska fä komma in tidigare i utvecklingsarbete och också få åter
koppling på ärenden där de lämnat synpunkter.

Rådet ställer fråga om hur beredskapen inför att undersköterska ska
bli skyddad yrkestitel ser ut i äldreomsorgen.

Protokoll från stadsdelsnämndens Jesper informerar om att ca 90 procent av medarbetarna på Rio
pensionärsråds sammanträde den 17 april vård- och omsorgsboende är undersköterskor och endast personer
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med undersköterskeutbildning anställs. Inom hemtjänsten är ande
len undersköterskor något lägre eftersom hemtjänsten inte har något
ansvar för hälso- och sjukvårdsinsatser.

Hemtjänst i egen regi har nyligen inventerat behov av utbildning till
undersköterskor och kommer att utbilda tillsvidareanställda medar
betare som idag inte är undersköterskor.

Rådet ställer fråga om hur det lokala perspektivet tas om hand när
stadsdelsområdet blir större. Jesper beskriver att det bland annat på
går en process med att undersöka behov av medborgarkontor. Jesper
ser också gärna att förvaltningen hittar olika sätt att stärka medbor
gardialogen kring frågor som till exempel upprustning av parker.

Rådet framför avslutningsvis några medskick till Jesper:

• Det bör finnas tillagningskök på vård- och omsorgsboenden
och det är viktigt att det skrivs in i programmet för byggnat
ion av nya vård- och omsorgsboenden.

• Stadsdelsnämnderna bör ha större rådighet över avtalen med
privata utförare.

• Det är viktigt att marknadsföra det samlade utbudet av akti
viteter och verksamheter riktade till seniorer- gärna på ett
lite mer säljande sätt än nuvarande annonsering i Mitt i.

Rådet tackar Jesper för hans medverkan vid dagens sammanträde.

§ 2 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Anders Rickardsson och Christina Roman justerar
protokollet.

§ 3 Tid för protokolljustering
Protokollet justeras onsdag 19 april kl. 11 :00 i receptionen på Kar
Iavägen 104. Protokollet e-postas till medlemmarna inför justering.

§ 4 Föregående protokoll
Protokollet från den 6 mars godkänns och läggs till handlingarna.

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämnden

ÖST 2023/318 Äldreomsorgens årsrapport
Rådet har tagit del av ärendet och förbereder en skrivelse med syn
punkter och förslag utifrån rapporten.

ÖST 2023/177 Medborgarfärs/ag om byte av matleverantör till
hemtjänsten
Rådet har tagit del av ärendet och framför synpunkt att det generellt
är viktigt att förvaltningen tar synpunkter på allvar och återkopplar
till förslagsställaren.

Protokoll från stadsdelsnämndens
pensionärsråds sammanträde den 17 april
2023
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§ 6 Övriga utskick

Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR, 14 mars
2023.
Rådet har tagit del av ärendet. Rådet ska bjuda in en representant
från KPR till ett av sina sammanträden i maj.

Protokoll från stadsdelsnämndens funktionhindersråd 21 februari
2023
Rådet har tagit del av ärendet.

Protokoll från stadsdelsnämndens funktionhindersråd 30 mars
2023
Rådet har tagit del av ärendet.

Sammanträdesdatum och inbjudna gäster 2023
Rådet har tagit del av ärendet och föreslår att Gosia Holmberg, chef
för äldreavdelningen, bjuds in till sammanträdet 29 maj.

§ 7 Rapport från rådets medlemmar
• Sten och Christina R informerar från förtroenderåd på

Kampementets vård- och omsorgsboende. Tre anhöriga
deltog. På mötet beskrevs en hel del aktiviteter och ut
vecklingsarbete. Förberedande arbete inför övergången
till kommunal drift från och med 1 oktober 2023 görs.

• Christina B rapporterar från förtroenderåd på
Kattrumpstullens vård- och omsorgsboende. Boendet har
bland annat besök av personer från Seniorglädje och en
äldrepedagog har anställts. Det pågår ombyggnation av
kök.

§ 8 Rapport från förvaltningen
• Ett informationstillfälle kommer att genomföras på fredag

21 april kl. 11 :00-12:30 på Fältöversten.

§ 9 Övriga frågor
• Agneta informerar om att SPF kommer att genomföra en

dag kring temat välfärd och välfärdsteknik den 21 septem
ber. Mer information kommer.

§ 10 Nästa sammanträde
Den 8 maj kl. 13:30 -15:00, i lokal Tessinparken.

Sekreterare: Cecilia Werge (cecilia.werge(a)stockholrn.se)
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